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Information on Sales Arrangements 

銷售安排資料 

 
 

Name of the Development : 
發展項目名稱： 

ONE STANLEY 

 

Date & Time of Sales Suspended: 
停售日期及時間： 

From 12:00 noon on 18 March 2025 
由2025年3月18日 中午12時正起 

Number of specified residential properties that 
will be suspended for sale: 
停售的指明住宅物業的數目： 
 

1 

Description of the residential properties that will be suspended for sale: 
停售的指明住宅物業的描述： 
 

The following house(s): 

以下洋房： 

House 3 
 
Other matter: 
其他事項： 
 
1. The sale of the above residential properties will be suspended from 12:00 noon on 18 March 2025 onwards and the 

document containing the Information on Sales Arrangements No.21A issued on 27 February 2025 is no longer 
applicable to the above residential properties. 

上述住宅物業將於 2025年 3月 18日中午 12時正起暫停出售，且於 2025年 2月 27日發出的載有銷售安

排資料第 21A號的文件不再適用上述住宅物業。 

 
2. The sales arrangements in respect of those residential properties which will not be suspended for sale as set out in 

the document containing the Information on Sales Arrangements No.21A issued on 27 February 2025 will remain 
unchanged. 
在於2025年2月27日發出的載有銷售安排資料第21A號的文件所列但不會停售的住宅物業，其銷售安排維
持不變。 

 
 
Hard copies of a document containing information on the above sales arrangements are available for collection by 
the general public free of charge at: 
載有上述銷售安排的資料的文件印本於下列地點可供公眾免費領取： 

 
Reception Counter, G/F, 21 Ashley, No. 21 Ashley Road, Tsim Sha Tsui, Kowloon  
九龍尖沙嘴亞士厘道21號亞士厘21 地下接待處  
 

Date of Issue:  
發出日期： 

 

18 March 2025 
2025年3月18日 

 


